

# 童车产品安全测试

儿童是全社会最关心和爱护的群体，儿童产品安全也是全社会关注的重点。童车又是众多儿童产品中安全系数要求较高的产品，欧洲、美国、澳大利亚以及其他国家和地区都设立了各种法规和标准来严格要求其市场上的童车产品。

中国制造的童车产品在欧美市场中占重要比例，Eurofins欧陆集团童车产品检测服务涵盖了儿童自行车、儿童三轮车、滑板车、儿童推车、婴儿学步车等十多个品种，三十多个国家的标准，为您提供全面综合的检测认证服务。

## 测试范围（不仅限于下列范围）

- 机械物理性能测试
- 阻燃测试
- 可迁移元素测试
- 邻苯二甲酸盐测试
- 电玩具测试
- 声响测试

## 测试标准（不仅限于下列范围）

童车产片	欧洲	美国	加拿大
儿童自行车	EN 14765	16 CFR 1512	AS/NZS ISO 8124 AS/NZS 1927
儿童三轮车		ANSI Z315.1	
滑板车	EN 14619	ASTM F2264	
儿童推车	EN 1888	ASTM F833	
婴儿学步车	EN 1273	ASTM F977	

Eurofins欧陆集团是国际著名的检测认证机构，在食品、药品、环境和消费品等诸多产品领域为客户提供广泛的检测认证和技术咨询服务。Eurofins分别于1997年和2000年在巴黎和法兰克福上市，是国际检测认证行业最早上市的四大公司之一。目前，欧陆集团的业务分支遍布全球30个国家，拥有超过150个实验室，9,500多名员工。



# Stroller Product Safety Testing

With global awareness on the safety and quality standards concerning juvenile products, children's stroller is by far, one of the many children's products demanding a higher factor of safety requirement. Countries around the world have established mandatory standards or regulations to ensure stroller product safety and performance are strictly adhered to.

Chinese-made strollers represent a significant portion of U.S.A and European market. Accordingly, **Eurofins** offer comprehensive testing services on strollers including children's bicycle, tricycle, scooters, strollers, baby walkers and a dozen varieties, with more than 30 international standards.

## Testing Items (includes but not limited to)

- Physical and Mechanical Test
- Flammability Test
- Toxic Elements Analysis Test
- Phthalates Test
- Electronic Toys Safety Test
- Acoustic Test

## Testing Standards (includes but not limited to)

Product	European Union	USA	Canada
Child Bicycle	EN 14765	16 CFR 1512	AS/NZS ISO 8124 AS/NZS 1927
Tricycle		ANSI Z315.1	
Scooter	EN 14619	ASTM F2264	
Stroller	EN 1888	ASTM F833	
Baby Walker	EN 1273	ASTM F977	

**Eurofins** is a leading international group of laboratories providing an unparalleled range of testing and support services to the pharmaceutical, food, environmental and consumer products industries and to governments. We are publicly traded on the Paris and Frankfurt stock market since 1997 and 2000, respectively. Currently, we have over 150 offices and labs across 30 countries, with more than 9,500 employees worldwide to service our customers.

